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酒杯湾游船[英文]

    游玩简介

从水上欣赏标志性的酒杯湾
酒杯湾游轮 (Wineglass Bay Cruises) 是一条 4.5 小时的游船之旅，沿菲欣纳国家公园 (Freycinet National Park)
周围的水道航行，从科尔斯湾 (Coles Bay) 前往塔斯马尼亚东海岸的酒杯湾 (Wineglass Bay)。
从科尔斯湾到酒杯湾，游览菲欣纳国家公园壮观的海岸线。被令人惊叹的花岗岩海岸线所吸引，包括哈泽德山脉引人注目的粉红色
山峰。
探索点缀着闪闪发光的白色沙滩的海岸，包括库克海滩和布莱恩海滩，只能通过水路或全天丛林徒步到达。探索偏远的斯考顿岛
(Schouten Island) 的内部通道，这里是小企鹅和短尾海鸥的家园，然后前往塔斯曼海前往酒杯湾 (Wineglass
Bay)。在陡峭的花岗岩悬崖中寻找各种隐藏的海蚀洞、气孔和瀑布。
从罕见的水域角度欣赏酒杯湾的纯粹之美，闪闪发光的新月形白色沙滩边缘洒入玻璃般碧绿的海水中。 
探索该地区丰富的历史，包括原住民遗产以及早期探险家和企业家的故事。
维斯塔酒廊
Vista 酒廊设有落地窗，让您舒适地坐在座位上享受最佳视野，并配有宽敞的室外甲板，让您可以沉浸在体验中。 
酒店设有持照酒吧和咖啡馆，供应当地饮料、热饮和小吃。Vista 酒廊设有三间休息室，其中一间完全无障碍。 
Vista Lounge 含午餐
您的 Vista Lounge 含午餐门票中包含农夫风格的午餐，包括熏肉、沙拉、奶酪以及当地烘焙的面包卷、水果和甜点。如果您有任何
饮食要求，请告知我们。  
成人 $175 
儿童 3-16 岁 $105  
Vista Lounge 自带食物
您也可以选择自带午餐和小吃。
成人 $155  
儿童 3-16 岁 $95  
 
天空酒廊（仅限成人）
Sky Lounge 位于 Schouten Passage II 的上层甲板。仅供成人使用的休息室设有长椅式座椅，最多可容纳 30
名乘客，可直接通往船长桥和私人观景台，为您提供亲密的体验。
您的 Sky Lounge 门票包含早茶、午餐和饮料。  
享用肥美的当地牡蛎、鲑鱼和熏肉、面包、奶酪和沙拉，搭配东海岸著名的葡萄酒和手工酿造的啤酒。上层甲板有两个休息室。
成人 $290 
到达那里
我们的游轮在我们的酒杯湾游轮预订办公室出发和结束，地址：61 Jetty Road, Coles Bay。
要从霍巴特前往科尔斯湾，请沿塔斯曼 A3 高速公路向北行驶 185 公里（约 2.5 小时车程）。从朗塞斯顿 (Launceston) 出发，沿 1
号国道向南行驶，进入 Lake Leake B34 高速公路（约 2 小时车程）。
你需要知道的事情
除圣诞节外，我们每天都营业。
Vista 酒廊没有年龄或身高限制。
我们的船是封闭的，可以保护您免受恶劣天气的影响，但我们仍然建议您穿暖和的衣服。
请务必带上相机来捕捉那些令人惊叹的时刻。
我们保留取消或更改任何行程的权利，并且对任何此类取消或更改不承担任何责任。
我们不会因为数量少而取消预订。如果碰巧只有您一个人，我们仍然会向您展示一生难忘的体验。



    行程介绍

Operates Daily, except Christmas Day
Cruise Times: Check in by 9:30am
      Cruise 9:45am to 2:30pm
Departs From: 61 Jetty Road, Coles Bay
Ticket Types
Our vessel Schouten Passage II is a Tasmanian built, 150 seat catamaran ideal for exploring the east coast of Tasmania.



The spacious enclosed vessel contains comfortable seating across two fully air conditioned lounge areas - The Vista
Lounge and The Sky Lounge.
Vista Lounge
The Vista Lounge offers floor to ceiling windows for optimum viewing from the comfort of your seat, complemented by
spacious outdoor decks so you can immerse yourself in the experience. 
It offers a licensed bar and cafe serving local beverages, hot drinks and treats for purchase.  The Vista Lounge has three
rest rooms, with one fully accessible. 
Vista Lounge Including Lunch
Included in your Vista Lounge with Lunch ticket is a ploughman’s style lunch featuring smoked meats, salad, cheeses
served alongside a locally baked bread roll, fruit and a sweet treat.  Please let us know if you have any dietary
requirements.  
Adults $175 
Children 3-16 years $105  
Vista Lounge Bring Your Own Food
You can also choose to bring your own lunch and snacks.
Adults $155  
Children 3-16 years $95  
 
Sky Lounge (Adults Only)
The Sky Lounge is on the upper deck of Schouten Passage II. The adults only lounge with banquette style seating for up
to 30 passengers provides an intimate experience, with direct access to the Captains bridge and private viewing deck.
Morning tea, lunch and beverages are included in your Sky Lounge ticket.  
Enjoy plump local oysters, alongside salmon and smoked meats, breads, cheeses and salad served with the East Coast's
renowned wines and artisan brews. There are two rest rooms on the upper deck.
Adults $290 
Cruise RouteIf weather conditions mean we are unable to safely get to Wineglass Bay, we will offer a full refund if you
decide not to travel with us. However, we do encourage you to join us on our alternative route which we think is as
spectacular as the Wineglass Bay route, exploring the rugged coastline of the Schouten Island Group, its abundant
wildlife including a large Australian fur seal haulout. In extremely bad weather we will cancel the cruise and offer a full
refund or alternative travel date if available.
Getting ThereOur cruise departs and finishes at our Wineglass Bay Cruises Booking Office, 61 Jetty Road, Coles Bay.
To get to Coles Bay from Hobart head north on the Tasman A3 Highway for 185kms (approx 2½hrs drive). From
Launceston, head south on National Highway 1 onto Lake Leake B34 Highway (approx 2hrs drive). 
Things You Need to KnowWe operate every day except Christmas Day.
We have no age or height restrictions for the Vista Lounge.
Our boat is enclosed which protects you from the elements, however we still suggest you dress warmly.
Make sure you bring your camera to capture those awe-inspiring moments.
We reserve the right to cancel or vary any trip and will incur no liability for any such cancellation or alteration.
We don't cancel bookings due to low numbers. If it happens to be just you, we'll still show you an experience of a
lifetime.

    费用说明

价格包含：
Vista Lounge 自带食物船票包含: 4.5小时游船
Vista Lounge 含午餐船票包含: 农夫风格的午餐，包括熏肉、沙拉、奶酪以及当地烘焙的面包卷、水果和甜点
天空酒廊（仅限成人）船票包含: 早茶、午餐和饮料

价格不含：
其他

    退改政策

出发日期2天前免费退改
出发日期24小时内恕不退改

    预订须知

儿童价格适用于3~16岁的儿童,不满3岁免费
天空酒廊仅限18岁以上成人
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